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In vendar beseda ni konj
Občinska skupščina Ljubljana Center je pravkar izvolila
novega vodjo, ki pa sploh nl nov, ampakje ponovno izvo-
Ijeni prejšji predsednlk Borut Plavšak. To /e bilo pravza-
prav prlčakovano, sajje imelle en mandatza seboj, a tudi
slcer se je v tem času dokaj uveljavil In kakorje sam izjavil,
ni tmel kratkih stikov.

— In kaj je tisto, kar dela pred-
sednik?

»Če opravljaš javno funkcijo,
pomeni, da imaš opravka z ]jud-
mi, ne s papiiji. Torej, moraš znat
ravnati z njimi, kar pa ti prinesejo
izkušrge. Takšnih kadrov pa nam
manjka. In še bolj jih bo manjkalo
že spričo nič kaj privlačnih oseb-
nih dohodkov, ki so maryši kot
denimo v gospodarstvu, od koder
so se vse doslej često kadrovali.
In če liadaljnjem: predsednik mo-
ra imeti zaupanje ljudi Mora zna-
ti poslušati, dajati pobude in pazi-
ti, da se skupščinski sklepi ures-
ničujejo.«

— Vi ste si očitno pridobili do-
volj zaupanja

»Mislim da, četudi so pričako-
varya vedno večja od možnosti,
kajti predsednik nima v rokah ča-
robne palice, ki bi vse hitro reše-
vala. Lahko le prispeva k hitrej-
šim rešitvam. V naši občini smo
ustvarili vzdušje zaupanja in ]ju-
dje vedo, da beseda ni konj in se
obračajo na nas z upanjem, da bo
to pomagalo.«

— Če potegnete črto pod minu-
lim dejanjem, kaj bi podčrtali
kot uspeh?

»To, da nas je bilo slišati in opa-
ziti v republiški skupščini. Po-
stavljali smo delegatska vpraša-
nja, glasno povedali svoja mnenja
in interese naše občine.«

— Konkretno?
»Razbili smo zapiranje v občin-

ske meje, interese občanov smo

uveljavljali tam, kjer padajo odlo-
čitve.«

- Našo družbo duši birokraci-
ja; kaj ste storili na tem po-
dročju?

»Posebej se nismo ukvarjali
z iyo, a nasplošno je cena družbe-
ne režije previsoka. Našo upravo
bomo skušali racionalizirati tako,
da bo mary ljudi opravilo več de-
la, a strokovno. Zato pa bi potre-
bovali strokovnjake. Ti pa, kot je
znano, bežijo tja, kjer je plačilo
večje, to je v gospodarstvo.«

- Kakšno je vaše mnenje
o sisih?

»Jaz sem sicer tam že delal. Me-
nim pa, da nam je vse to ušlo iz
rok in se razraslo v sarkom, kate-
rega konca ni videti.«

- Vrniva se k občini. Kaj je
večni problem občine?

«Prostorska stiska. A smo se
oddahnili, kajti pred kratkim smo

sprejeli odlok o prostorskih ure-
ditvenih pogojih. Na ta način bo-
do upravni organi lažje*dajali ur-
banistična soglasja. To je velika
stvar, saj sodijo sem tako sredrue
šole kot lokali in drugo.«

- Ali smo še najbogatejša ob-
čina V državi?

»To je statistična prevara, ker
štejejo bruto dohodek, ustvaijen
v občini. Prebivalci, ki jih je 34
tisoč, torej polovico manj kot za-
poslenih, imajo od tega bore ma-
lo. Saj družbene dejavnosti, ki so
štete zraven, ne prinašajo do-
bička.«

- Gospodarstvo nasploh je
v hudih škripcih, kako ga boste
reševali?

»Ne gre ravno vse navzdol. Vse-
kakor pa bomo morali hitreje kot
doslej ukrepati pri tistih, ki lezejo
v težave in jim pomagati, preden
potonejo. Ne bi radi dobili novih
delovnih organizacij kot je »No-
va«. »Nova« je kar drugi izgubaš
po vrsti v Sloveniji in z njo si
belimo glavo.«

- Rekli ste, da si boste priza-
devali uresničevati že sprejete
programe. Kje boste posebej ne-
popustljivi?

»Do konca leta je treba rešiti
Textil in začeti z gradnjo, ki se
vleče v neskončnost. Enako je
z lokacijo srednje zdravstvene šo-
le. Zavzemal se bom, da bi se lotili
priprav za gradnjo novega Parti-
zana, Narodni dom. Potem za tr-
govino v domu upokojncev na
Poljanah. In da posebej ne ome-
nim naš glavni glavobol, to sta
avtobusna in železniška postaja
v Ljubljani, ki seveda m samo na-
ša zadeva, ampak zadeva regije,
posebej pa gospodarstva. Skrajni
čas je, da se lotimo teh postaj. No,
tudi o kabelski televiziji bo treba
govoriti in ji pomagati, da shodi.«

- Ste vodja delegatov za dele-
giranje v zbor občin v republiški
skupščini. Tifce se vas vroča te-
me o ustavnih spemembah. Za
kaj se boste zavzemali?

»Da bodo naši delegati dobro
podkovani z argumenti in da bo-
do glasovali v skladu z večinsko
usmeijenimi v republiški skupš-
čini za obe ustavi.«

- Prehodili ste dveletno pred-
sedniško pot. Se vam zdi težja,
kot se si jo bili predstavljali?

»Ce si direktor, domala vsak
dan vidiš sadove svojega dela. Tu
jih ne vidiš, vse je nekam brezo-
blično, polzeče, nedoločljivo.
Predsednik skupščine je pač sa-
mo eno od kolesc v zapletenem
družbenem organizmu.«

No, a to kolesce ni ravno zad-
nje, to, tovariš predsednik vi že
veste, prav tako tisti, ki so vas
izvolili in vam ponovno izrazili za-
upanje. Albina Adamič


